

Half the world's population is under 30 and yet their age group is only represented by 2.6% of **#MPs** globally.

Take two minutes to join the **#IPU** campaign to make your parliament younger!

**#YoungMPs**

I SAY YES TO **#YOUTH** IN PARLIAMENT!

→ [ipu.org/i-say-yes](http://ipu.org/i-say-yes)

50% de la population a -30 ans mais cette tranche d'âge n'est représentée que par 2,6% des **#parlementaires**.

Prenez 2 min. pour adhérer à la campagne de l'**#UIP** visant à rajeunir votre parlement! **#jeunesparlementaires**

**JE DIS OUI AUX #JEUNES AU PARLEMENT !**

→ [ipu.org/fr/je-dis-oui](http://ipu.org/fr/je-dis-oui)

With future generations destined to live with the political choices made now, it is only right that **#youth** have a seat at the table.

We have a once in a lifetime opportunity to reshape our societies.

Join the **#IPU** and

SAY YES TO **#YoungMPs**!

→ [ipu.org/i-say-yes](http://ipu.org/i-say-yes)

Les générations futures devront vivre avec les choix politiques faits aujourd'hui et il est normal que les jeunes aient leur mot à dire.

Nous avons l'occasion, pour une fois, de remodeler nos sociétés.

Rejoignez l'**#UIP** et

**DITES OUI AUX #jeunesparlementaires !**

→ [ipu.org/fr/je-dis-oui](http://ipu.org/fr/je-dis-oui)

**#Youth** are underrepresented in **#parliament** all across the world.

The **#IPU** is asking YOU to SAY YES to taking action to increase the number of **#YoungMPs**, so that everyone who shares our planet has a voice that is heard.

Sign the online pledge ✓

→ [ipu.org/i-say-yes](http://ipu.org/i-say-yes)

Les **#jeunes** sont sous-représentés au **#parlement** dans le monde entier.

L'**UIP** vous demande de dire OUI à l'action pour plus de **#jeunesparlementaires**, afin que tous ceux qui partagent notre planète aient voix au chapitre.

Signez l'engagement en ligne ✓

→ [ipu.org/fr/je-dis-oui](http://ipu.org/fr/je-dis-oui)

We cannot solve the world's problems if the part of the population that is most directly impacted is not included in decision-making.

Too many countries have barriers that exclude #youth from politics, but young people have the right to be heard.

Say YES

→ [ipu.org/i-say-yes](http://ipu.org/i-say-yes)

On ne peut pas résoudre les problèmes du monde si ceux qui sont les plus touchés ne sont pas inclus dans les décisions.

Trop de pays ont des obstacles qui excluent les #jeunes de la politique, mais les jeunes ont le droit d'être entendus.

Dites OUI

→ [ipu.org/fr/je-dis-oui](http://ipu.org/fr/je-dis-oui)

Now is the time to ensure that #parliaments welcome #youth.

The perspectives, ideas, talents and energy of younger generations are vital to addressing the biggest challenges facing the international community.

Join #IPU and SAY YES to more #YoungMPs

→ [ipu.org/i-say-yes](http://ipu.org/i-say-yes)

Les #parlements doivent accueillir les #jeunes.

Leurs perspectives, idées, talents et énergie sont essentiels pour relever les défis auxquels fait face la communauté internationale.

Rejoignez l'UIP et dites OUI à plus de #jeunesparlementaires

→ [ipu.org/fr/je-dis-oui](http://ipu.org/fr/je-dis-oui)

All #MPs must lead the drive for truly representative #democracy.

The #IPU wants you to "Say Yes" to #youth participation.

Only by building a parliament of diverse perspectives will it fully reflect its constituents and be able to meet their needs.

→ [ipu.org/i-say-yes](http://ipu.org/i-say-yes)

Les #parlementaires doivent œuvrer pour une démocratie réellement représentative.

L'UIP vous invite à "dire OUI" à la participation des #jeunes.

Seul un #parlement aux perspectives diverses reflétera pleinement ses électeurs et répondra à leurs besoins

→ [ipu.org/fr/je-dis-oui](http://ipu.org/fr/je-dis-oui)